The Karatedo Federation of Hong Kong, China Limited Hong Kong Coach Accreditation Program Level 1 Part A Courses <u>Application Form</u>

Name:	(English)	(Chinese)					
	Date of Birth:						
	M/Ship No.:						
Address:							
Next of Kin:	Tel No.:						
	(Dan) Date of Award:						
	Date:						
	e (If any):						
	<u>Disclaimer</u> sically fit and trained and understan						
this event at my own abide by all rules and Karatedo Federation of any other individual or event from any respons	risk and responsibility. I herewith condition of the organizers. I he Hong Kong, China Limited and the organization connected directly or sibility in the event of injury, infirm ag, as a consequence of, or while transport of the consequence of the content of the consequence of the content of the condition of the organizers. I herewith the condition of the organizers of the condition of the organizers. I herewith the condition of the organizers of the condition of the organizers. I here is a consequence of the condition of the organizers of the condition of the organizers of the condition of the conditio	expressly agree to ereby discharge the esponsors as well as indirectly with this nity, death or loss of					
`	el 1 HKD1,100.00 to 'Hong Kong Sports Institute Lime and Qualified Certificate.)	nited' together with					
Deadline: at least 5 wor	rking days prior to the deadline set b	ру НКСС					
Enquiries: KFHKCL O	ffice (Tel: 25048243)						
Signature:	Date:						
Name of Headquarter I	Dojo In-charge:						
	er Dojo In-charge:						
	Director:						
	ommittee Member:						

香港賽馬會教練培訓計劃「運動教練理論入門課程」 一級認可教練證申請表

教練個人資料:

姓名:		(中)		(英)		
身份證號碼:		性別:	□ 男 /			
出生日期:	(日/月/年)	年齡:			藍/白底近照 1 吋半 x 2 吋	
國籍:		電話:			71	
電郵地址:			(請	以正楷書寫)		
通訊地址:						
學歷: (請於方格內図)	□ 中三或以下	口中	五	口中七		
	□ 中六 (DSE 中學文憑試)	口大	專或以上			
所屬體育總會	:	教練工作經	逐驗(年):	(全職)	(兼職)	
修讀課程編號	:	教練	證號碼:	AC	(如有)	
注意事項: 1. 教練修畢「運動教練理論入門課程」,考試合格及出席率達80%方可獲得香港教練培訓委員會一級認可教練資歷。請填妥申請表並連同相片遞交至香港體育學院教練培訓部,將會獲發為期四年的「認可教練證」及「教練記錄冊」。申請表內的資料不全或欠缺相片,其申請均不獲處理。 2. 為配合香港法例第486章《個人資料(私隱)條例)》於2013年4月1日起生效的新修定,教練培訓部會更新有關使用已收集的教練的個人資料的安排。						
	申請表所載一切資料,依本人所知 、明白並同意以上注意事項。	印均屬真確無語	北。			
□ 本人不希望收到香港教練培訓委員會定期編印的刊物或其他資訊。						
簽署:			日期:			
職員專用			收表日期:			
□ 考試合格	□ 80%出席率		資料齊全		相片	
負責職員:			簽發日期:			